




CASTELBEL
— PORTO —

HOTEL LINE

www.castelbel.com

CASTELBEL

Headquartered in Porto city, Castelbel's products continue to be inspired by the idyllic scenery of the Douro River valley and the best that Portugal has to offer, capturing the aromas, colours and atmosphere of a country that is both traditional and cosmopolitan, whose sun, warmth and sea are nourishment for the soul and comfort for the spirit.

COTTON FLOWER

Endowed with an irresistible fragrance, the Castelbel Cotton Flower collection is decorated with beautiful hand-painted illustrations. Surrender to the lightness and purity of the delicate Cotton Flower and embark on a relaxing journey with its exquisite scent.

CASTELBEL

Basés à Porto, les produits de Castelbel continuent de s'inspirer des paysages idylliques de la vallée du Douro et de ce que le Portugal a de meilleur à offrir, capturant les arômes, les couleurs et l'atmosphère d'un pays à la fois traditionnel et cosmopolite, dont le soleil, la chaleur et la mer nourrissent l'âme et réconfortent l'esprit.

COTTON FLOWER

Dotée d'un parfum irrésistible, la collection Cotton Flower de Castelbel est décorée de magnifiques illustrations peintes à la main. Laissez-vous séduire par la légèreté et la pureté de la délicate Fleur de Coton et partez pour un voyage relaxant grâce à son parfum exquis.





BOTTLES - Flacons

40ml - 1,35fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

HAND & BODY WASH

Gel Lavant Mains et Corps

HAND & BODY LOTION

Lotion Mains et Corps

CARE
ABOUT
EARTH



100%
RECYCLED
PLASTIC BOTTLE



100%
RECYCLED
PLASTIC CAP



SOAP - Savon

20g - 0,70oz.



ECOPUMP

300ml - 10,14fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

HAIR & BODY GEL

Gel Cheveux et Corps

HAND & BODY WASH

Gel Lavant Mains et Corps

HAND & BODY LOTION

Lotion Mains et Corps

CARE
ABOUT
EARTH



100%
RECYCLED
PLASTIC BOTTLE





ECOFILL

400ml - 13,5fl.oz.

SHAMPOO
Shampooing

CONDITIONER
Conditionneur

HAND & BODY WASH
Gel Lavant Mains et Corps

HAND & BODY LOTION
Lotion Mains et Corps

CARE
ABOUT
EARTH

REUSABLE
REFILLABLE
SMART DESIGN
SUSTAINABLE



RECYCLABLE
PLASTIC BOTTLE



8g
RECYCLABLE
POUCH

COSMETIC
100%
TRACEABLE

VEGAN




CASTELBEL
— PORTO —

www.castelbel.com

GROUPE GM
AMENITIES EXCLUSIVOS

www.groupegm.es | www.groupegm.pt